
Memo 215-669 

 

Aan: Gemeenteraad van Waterland 

Van: het college van burgemeester en wethouders 

Portefeuillehouder: Harm Scheepstra, 10/09/22 

Betreft: Informatie naar aanleiding van agendapunt 8 van de voorbereidende raad van 08/09/22 

 

Geachte raadsleden, 

Naar aanleiding van de uitwisseling over de Vervoersregio  die we hadden op 8 september breng ik 

het volgende onder uw aandacht. 

1. De beschikbaarheid van het “pontje Ilpendam” is voor 5 jaar dicht geregeld, tot midden 2027. Dat 

de financiële vermelding in het Mobiliteitsplan op blz. 22 zich beperkt tot 2022 is een abuis. Gister 

had ik contact met de gemeente Landsmeer over dit punt. We spraken af, dat die actie neemt om dit 

administratieve punt recht te zetten. Ook bij de Vervoersregio is dit punt bekend. 

2. Waar ik noemde, dat de bushaltes in de hele regio op orde zouden zijn, vergiste ik me: dit betrof 

de hele gemeente Waterland. 

3. Voor het voldoen aan de toezegging het EBS Vervoerplan 2023 aan uw raad te zenden verwijs ik 

naar bijgevoegd document. 

 

Vriendelijke groet namens het college van burgemeester en wethouders, 

HCS, 10/09 


